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ze schůze  finančního  výboru  Zastupitelstva  města  Soběslavi,

konané  dne  21.1.2019  na  MěÚ  Soběslav

Přítomni:  dle  prezenční  listiny

Program  jednání:  1. Pověření  RM  k provádění  rozpočtových  opatření  - příklady

2. Tnvestiční  akce,,Snížení  energetické  náročnosti  zimního  stadionu  v Soběslavi"  -  stav

pracÍ

3. Registrace  smluv  v registru  -  projednání  připomínek

4. Podoba  návrhu  rozpočtu  ke schvalování  ZM  -  projednánď  připomínek

5. Různé

K  bodu  l.

V  bodu  č. 1 vedoucí  finančního  odboru  Městského  úřadu  Bc. Zuzana  Schejbalová  uvedla  příklady  situací,

které  mohou  nastat  a kdy  je  možno,  aby  rada  města  schválila  rozpočtové  opatření.  Příklady  jsou  pňloženy

k zápisu  z jednání  finančního  výboru.

Usnesení:

K  tomuto  bodu  nebylo  přijato  žádné  usnesení.

K  bodu  č. 2

Členové  výboru  projednali  stav  prací  na investiční  akci  ,,Snížení  energetické  náročnosti  zimního  stadionu

v Soběslavi"  a byli  seznámeni  s proinvestovanou  částkou  ve výši  3.214.434,87  Kč  vč. DPH  za rok  2018  ve

vztahu  k uzavřené  smlouvě  o dílo  s dodavatelskou  fin'nou  Spilka  a Říha  s.r.o.,  Soběslav.  Byly  diskutovány

podi'nínky  pro splnění  dotace  -  pro  příští  jednání  výboru  vedoucí  finančního  odboru  připraví  rozhodnutí  o

poskytnutí  dotace,  ve které  jsou  tyto  podi'nínky  uvedeny.

Usnesení:

K  tomuto  bodu  nebylo  přijato  žádné  usnesení.

K  bodu  č. 3

Během  diskuze  k bodu  č. 3 předseda  výboru  Ing.  J. Klíma  seznámil  členy  s problei'natikou  zveřejňování

smluv  v registru  a předal  členům  nejčastější  dotazy  týkající  se zveřejňování  smluv  v registru  smluv.  Při

připomínce  Ing.  P. Krále  na i'nožné  nedodržení  zákona,  že jsou  smlouvy  zveřejňovány  již  podepsané

smluvními  stranami,  připojily  své poznatky  z praxe  Mgr.  A. Krejčová  a Ing.  Z. Petrásková,  že ne vždy  je

možno  dodržet  metodické  pokyny  při  zveřejňování  smluv.



Usnesení:

K  tomuto  bodu  nebylo  přijato  žádné  usnesení.

K  bodu  ě. 4

K projednání  podoby  návrhu  rozpočtu  ke sclwalování  při  jednání  ZM  se členové  finančního  výboru  ještě

v průběhu  následujících  jednání  vrátí.  Pro násIedujíc  jednání  bude  zjištěno  v jaké  jednodušší  formě  je  možno

rozpočet  schvalovat.  Zda  ponechat  stávající  podobu  a za závazné  ukazatele  schválit  pouze  par"'afy,  ne již  i

vybrané  rozpočtové  položky,  jako  tomu  bylo  doposud  a zda musf  být  forma  návrhu  schválena  RM  či ZM.

Usnesení:

K  tomuto  bodu  nebylo  přijato  žádné  usnesení.

K  bodu  č. 5

V tointo  bodě  členové  výboiu  diskutovali  oliledně  vyplácení  odměn  zastupitelům  na začátku  funkčního

období.  Ještě před začátkem  jednání  finančiho  výboru  proběhla  mezi  členy  mailová  komunikace,  kterou

byla  připomínka  pana Ing P. Krále  vysvětlena.  Zvolený  postup  pro vyplacení  odměn,  byl proveden

v souladu  se Zákonem  o obcích  128/2000  Sb. v aktuálním  znění.

Usnesení:

K  tomuto  bodu  nebylo  přijato  žádné  usnesení.

V  Soběslavi  dne  22. 1. 2019 Zapsala:  Bc.  Zuzana  Schejbalová


